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In reactie op de mail van[CHER jou willer|EEE en ik de mededeling nog wat verduidelijken want we hebben vanuit ons

werkgroepje een punt van discussie die we graag bevestigd zien.

We zitten in de werkgroep intramuraal ggz en bij de inventarisatie of alle partijen voldoende zijn aangehaakt werd gevraagd
vanuit GGZN hoe de verpleeghuizen die Korsakov patiénten behandelen worden meegenomen.

We hebben afgesproken eerst na te gaan of er een dergelijke werkgroep bij LZ is voor de verpleeghuizen, dit is er hebben we

begrepen.

We hebben afgesproken dat we ervan uitgaan dat de verpleeghuizen die deze zorg leveren, het zijn er enkele heb ik begrepen,
in de werkgroep van LZ worden meegenomen en niet afzonderlijk in onze werkgroep moeten worden meegenomen. Het laatste

lijkt me ook niet praktisch.

Kun je ons bevestigen dat dit bij LZ akkoord is.

Met vriendelijke groet

Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 09:44
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Onderwerp: RE: Overwegingen bezoek gehandicaptenzorg

Dag ERLE

Wij hebben zo dadelijk overleg met de gehandicaptenzorg (VGN=aanbieders en artsen) en clienten. Bedoeling is om zsm een lijn
te maken.

Gedacht wordt nu als volgt: onderscheid tussen de fysiek kwetsbare clienten (met fysieke aandoening of combi verstandelijk en

fysiek) en de niet-fysiek kwetsbare clienten. Deze laatste groep is wel mentaal/maatschappelijk kwetsbaar, maar niet in de zin

van risico’s bij besmetting.

Lijn zou zijn: fysiek kwetsbaar => bezoekverbod, tenzij (vgl met verpleeghuizen.)
Niet fysiek kwetsbaar => geen bezoekverbod, tenzij

NB dit is alleen de gedachtelijn, nog niets afgesproken dus!

We houden je op de hoogte.
Groeten, NEN

Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 09:20
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Naar aanleiding van de Rijksbrede berichtgeving t.a.v. bezoekregeling verpleeghuizen begreep ik dat de bezoekregeling t.a.v.

gehandicaptenzorg ook wordt bezien in overleg met veldkoepels/RIVM. Voor de (intramurale) ggz is dit ook en issue. We zien

instellingen die 'zelfregulerend’ bezoekregelingen beperkingen of - afhankelijk van de setting - nu geheel opschorten, ook m.b.t.

verlof van cliénten naar buiten.

Wil je dCZ betrekken/inseinen als jullie voor de gehandicaptenzorg overwegen iets generieks te gaan afkondigen op dit viak?

Andersom zullen we dat ook doen als dit voor de ggz actueel wordt. Vanuit dCZ zijnEE.en 5.1.2e de

collega’s die een vinger aan de pols houden t.a.v. intramurale ggz in afstemming met relevante veldpartijen.

Dank alvast!
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